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Protokół nr XLIII/21 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 29 grudnia 2021 r. 

XLIII sesja Rady Miejskiej w Morawicy została przeprowadzona z Sali Obrad  

w Samorządowym Centrum Kultury i Biblioteki w Morawicy (ul. Spacerowa 7), przy 

zastosowaniu zdalnego trybu obradowania. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni Rady Miejskiej w Morawicy (wykaz radnych 

biorących udział w posiedzeniu w sposób zdalny oraz lista obecności radnych 

w załączeniu do protokołu), Burmistrz Miasta i Gminy Morawica Pan Marian Buras, Zastępca 

Burmistrza Pan Marcin Dziewięcki, Skarbnik Miasta i Gminy Morawica  Pani Małgorzata 

Lisicka, Kierownik Referatu Rolnictwa, Gospodarki Gruntami i Geodezji Pani Karolina 

Stolat, (wykaz osób, które zgłosiły osobisty udział w sesji w załączeniu do protokołu) 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

3. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych 

na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica za okres między 

sesjami. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/347/21 Rady 

Miejskie w Morawicy z dnia 23 czerwca 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Kieleckiemu. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kieleckiemu. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi w 2021 roku. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi w 2022 roku. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2021 – 2026. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2021 rok. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2022-2026. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy 

Morawica na 2022 rok: 
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a) przedstawienie założeń budżetu na rok przyszły; 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej oraz o 

prognozie długu; 

c) przedstawienie opinii Komisji Gospodarki; 

d) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie; 

e) głosowanie uchwały budżetowej. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia programu 

zdrowotnego Miasta i Gminy Morawica na 2022 rok. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych 

przez Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania 

opłat za kształcenie pobierane przez uczelnie oraz form i specjalności kształcenia, na 

które dofinansowanie będzie przyznane w roku 2022. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla 

publicznej innej formy wychowania przedszkolnego prowadzonej przez osoby prawne 

nie będące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny na lata 2022-2024. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na rok 

2022. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/373/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 18 października 2021 r. w sprawie określenia wzoru 

wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach 

gospodarstwa domowego. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy 

Morawica, oznaczonej działką o numerze ewidencyjnym 332/4 o pow. 0,0800 ha 

położonej w obrębie geodezyjnym Brudzów na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą 

w Lublinie. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie 

służebności przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy 

Morawica, oznaczonej numerem ewidencyjnym 455 o pow. 0,4600 ha położonej  

w obrębie geodezyjnym Brudzów na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą  

w Lublinie. 

21. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/391/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

odpłatne nabycie do zasobu gminnego od współwłaścicieli udziałów w nieruchomości 

gruntowej położonej w Dyminach oznaczonej działkami nr 840/79 i nr 840/82. 
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22. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zapewnienia uruchomienia linii 

autobusowych o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Morawica  

i Pierzchnica w ramach „Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze 

użyteczności publicznej”. 

23. Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o zgłoszonych żądaniach  

i wydanych decyzjach z zakresu planowania i zagospodarowania przestrzennego. 

24. Sprawy różne. 

25. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy. 

26. Zakończenie obrad. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia XLIII sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych. Następnie poprosił  

o sprawdzenie kworum. Przewodniczący Rady stwierdził, że XLIII sesja Rady Miejskiej  

w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział 11 radnych. 

Obecni: 
1. Tomasz Domagała 

2. Wiesław Frankowicz 

3. Alicja Jamorska-Kurek 

4. Sebastian Król 

5. Bartosz Kruk 

6. Paweł Pajączkowski 

7. Dorota Pietrzyk 

8. Krzysztof Strąk 

9. Damian Woźniak 

10. Ryszard Znój 

11. Robert Żołądek 

Nieobecni: 
1. Leszek Cygan 

2. Marcin Piecyk 

3. Piotr Polewczak 

4. Łukasz Wojda 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że w dzisiejszej sesji zdalnie biorą udział Alicja 

Jamorska-Kurek, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Damian Woźniak, Wiesław 

Frankowicz. Stacjonarnie są z nami na sali Tomasz Domagała, Sebastian Król, Bartosz Kruk 

Krzysztof Strąk Ryszard Znój Robert Żołądek. 

Ad. 2 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Przewodniczący Rady 

poinformował, że zgodnie ze statutem, chciałby wprowadzić poprawkę do tego protokołu –  

w punkcie 4 było napisane, że w trybie zdalnym są Leszek Cygan, a był Wiesław Frankowicz. 

Taką poprawkę chciałbym wprowadzić za zgodą protokolanta. Tego nie musimy głosować, 

gdy biuro rady się zgodziło. 
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Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy z uwzględnieniem 

wprowadzonej poprawki. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Cygan, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

 

Protokół został przyjęty. Za głosowało 11 radnych. 

 

Ad. 3 
Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na 

poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie 

(sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Ad. 4 
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica za okres między sesjami. 

Pan Burmistrz przedstawił sprawozdanie (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Przewodniczący Rady poprosił o stwierdzenie kworum. W obradach uczestniczy 11 radnych, 

4 radnych nieobecnych. 

 

Obecni: 
1. Tomasz Domagała 

2. Wiesław Frankowicz 

3. Alicja Jamorska-Kurek 

4. Sebastian Król 

5. Bartosz Kruk 

6. Paweł Pajączkowski 

7. Dorota Pietrzyk 

8. Krzysztof Strąk 

9. Damian Woźniak 

10. Ryszard Znój 

11. Robert Żołądek 

Nieobecni: 
1. Leszek Cygan 

2. Marcin Piecyk 

3. Piotr Polewczak 

4. Łukasz Wojda 

 

Ad. 5 
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Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/347/21 Rady 

Miejskie w Morawicy z dnia 23 czerwca 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Kieleckiemu. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/347/21 Rady 

Miejskie w Morawicy z dnia 23 czerwca 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Kieleckiemu. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

radnym przedstawiony na posiedzeniu komisji stałych i przedyskutowany. Nie było pytań. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Cygan, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XLIII/406/21 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/347/21 Rady Miejskie  

w Morawicy z dnia 23 czerwca 2021 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kieleckiemu została podjęta. Za głosowało 11 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 6 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kieleckiemu. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony 

radnym na komisjach i przedyskutowany. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Kieleckiemu. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Cygan, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XLIII/407/21 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Kieleckiemu 

została podjęta. Za głosowało 11 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 



6 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi w 2021 roku. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został przedstawiony radnym na komisjach i przedyskutowany. Nie było pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi w 2021 roku. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Cygan, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XLIII/408/21 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi w 2021 roku została podjęta. Za głosowało 11 radnych. Uchwała w załączeniu 

do protokołu. 

 

Ad. 8 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi w 2022 roku. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został przedstawiony radnym i przedyskutowany na komisjach stałych. Nie było 

pytań.  

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania 

odpadami komunalnymi w 2022 roku. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Sebastian Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, 

Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Alicja Jamorska-Kurek 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Cygan, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

 

Uchwała nr XLIII/409/21 w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 
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komunalnymi w 2022 roku została podjęta. Za głosowało 10 radnych. Uchwała w załączeniu 

do protokołu. 

 

Ad. 9 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2021 – 2026. Przewodniczący Rady, poinformował że na 

posiedzeniu komisji stałych zgłoszono autopoprawkę do projektu uchwały – w załączniku nr 

2 do projektu uchwały zdanie przebudowa ul. Podmiejskiej w Bilczy, poprawa infrastruktury 

drogowej, otrzymuje brzmienie przebudowa ul. Podmiejskiej w miejscowości Bilcza, 

poprawa infrastruktury drogowej. Projekt uchwały został przedyskutowany przez radnych na 

posiedzeniu komisji stałych Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2021 – 2026. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Cygan, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XLIII/410/21 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2021 – 2026 została podjęta. Za głosowało 11 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 10 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2021 rok. 

Przewodniczący Rady, poinformował że na posiedzeniu komisji stałych zgłoszono 

autopoprawkę do projektu uchwały – w załączniku nr 3 do projektu uchwały zdanie 

przebudowa ul. Podmiejskiej w Bilczy (2020-2021), otrzymuje brzmienie przebudowa  

ul. Podmiejskiej w miejscowości Bilcza (2020-2021). Projekt uchwały został 

przedyskutowany i przeanalizowany przez radnych na posiedzeniu komisji stałych Nie było 

pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
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Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Cygan, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XLIII/411/21 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2021 rok została 

podjęta. Za głosowało 11 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 11 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2022-2026. Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt uchwały został radnym przedstawiony. Radni się z nim zapoznali, 

przedyskutowaliśmy na komisjach. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta i Gminy Morawica na lata 2022-2026. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Cygan, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XLIII/412/21 w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2022-2026 została podjęta. Za głosowało 11 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 12 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Morawica na 

2022 rok: 

 

a) przedstawienie założeń budżetu na rok przyszły- Pan Burmistrz podkreślił, że jest to 

najważniejsza uchwała podejmowana każdego roku. Projekt był szeroko dyskutowany na 

komisjach. Dochody, to kwota 104 467 410,00 zł, dochody bieżące 82 593 419,00 zł, 

dochody majątkowe 21 873 991,00 zł. Wydatki, to kwota 113 479 821,00 zł, wydatki bieżące 

77 462 137,89 zł, wydatki majątkowe 36 017 683,11 zł. Wydatki majątkowe, to wydatki na 

inwestycje. Dla każdego samorządu bardzo duże znaczenie ma różnica między dochodami 

bieżącymi a wydatkami bieżącymi. Ta kwota pozwala na przeznaczenie tych środków na 

inwestycje. Ta kwota nie jest duża, niewiele ponad 5 mln zł. Obawiamy się wzrostu kosztów 

bieżących, które szczególnie dotyczą wzrostu cen nośników energii, generowanie kosztów na 

płacę. Na bieżące działanie gmina znikąd takiego wsparcia nie ma. Problemy oświaty, 

subwencja w skali naszej gminy rośnie o 3,08%, co znaczy w kwestii tych podwyżek. Gdy 

koszty będą wyższe, to z inwestycji musimy ściągnąć środki na funkcjonowanie bieżące 
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gminy, a z kredytów realizować inwestycje. Zobaczymy, jak to wszystko wytrzymamy, to 

nakłady inwestycyjne są imponujące, prawie 36 mln zł. Pojawił się nam w budżecie nowy 

wydatek, na dopłatę do odbioru i zagospodarowania odpadami komunalnymi, prawie 660 tys. 

zł. Na komisjach wspominałem, że średnio o 3,50 zł – 4,00 zł podnieść stawkę za opłat za 

odpady żeby nam się to wszystko zbilansowało. Na komisjach dyskutowaliśmy na temat 

opadów zielonych, które również generują dosyć znaczące koszty. Poproszę o taką analizę, 

aby wiedzieć ile my na Promniku zapłacimy za odpady zielone, a jaką kwotę uzyskujemy od 

tych, którzy za to płacą. Wtedy będziemy wiedzieli czy od tych mieszkańców, którzy płacą za 

bioodpady, czy ta kwota pokrywa nam te koszty. To nie gmina dopłaca, tylko mieszkańcy 

środkami z podatków, które np. moglibyśmy przeznaczyć na inwestycje. Nasze największe 

inwestycje będziemy realizować w ramach pierwszego rozdania pieniędzy w ramach 

Polskiego Ładu, na uzbrojenie terenów przemysłowych w Dębskiej Woli. To budżet bardzo 

dobry, ale z drugiej strony wiszące zagrożenia. Zobaczymy jak sytuacja będzie się 

przedstawiać.  

 

b) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej oraz  

o prognozie długu – Pani Skarbnik odczytała opinię i wyjaśniła że będzie dotyczyła tylko 

projektu uchwały budżetowej, gdyż nie zamierzamy w następnym roku zaciągać długu. 

Regionalna Izba Obrachunkowa wydała pozytywną opinię w sprawie projektu uchwały 

budżetowej (opinia w załączeniu do protokołu); 

 

c) przedstawienie opinii Komisji Gospodarki – Przewodniczący Komisji przedstawił opinię. 

Komisja zaopiniowało pozytywnie projekt uchwały budżetowej (opinia w załączeniu do 

protokołu); 

 

d) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie – nie wniesiono poprawek do 

projektu uchwały budżetowej, nie podjęto dyskusji; 

 

e) głosowanie uchwały budżetowej. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
głosowanie uchwały budżetowej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Cygan, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

 

Uchwała nr XLIII/413/21 w sprawie uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Morawica na 2022 

rok została podjęta. Za głosowało 11 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Pan Burmistrz podziękował za podjęcie uchwały budżetowej. Będziemy pracować przez cały 

rok. 
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Ad. 13 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia programu zdrowotnego 

Miasta i Gminy Morawica na 2022 rok. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został radnym przedstawiony na komisjach i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie w sprawie uchwalenia programu zdrowotnego 

Miasta i Gminy Morawica na 2022 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Cygan, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XLIII/414/21 w sprawie w sprawie uchwalenia programu zdrowotnego Miasta  

i Gminy Morawica na 2022 rok została podjęta. Za głosowało 11 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 14 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez uczelnie oraz form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznane w roku 2022. Przewodniczący Rady poinformował, że 

projekt uchwały został radnym przedstawiony na komisjach, przedyskutowany  

i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 

zawodowego nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Miasto i Gminę Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat za 

kształcenie pobierane przez uczelnie oraz form i specjalności kształcenia, na które 

dofinansowanie będzie przyznane w roku 2022. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 
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NIEOBECNI (4) 

Leszek Cygan, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XLIII/415/21 w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Miasto i Gminę 

Morawica oraz ustalenia maksymalnych kwot dofinansowania opłat za kształcenie pobierane 

przez uczelnie oraz form i specjalności kształcenia, na które dofinansowanie będzie 

przyznane w roku 2022 została podjęta. Za głosowało 11 radnych. Uchwała  

w załączeniu do protokołu. 

Ad. 15 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla 

publicznej innej formy wychowania przedszkolnego prowadzonej przez osoby prawne nie 

będące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony na komisjach stałych 

i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla 

publicznej innej formy wychowania przedszkolnego prowadzonej przez osoby prawne nie 

będące jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Cygan, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XLIII/416/21 w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie dotacji dla publicznej 

innej formy wychowania przedszkolnego prowadzonej przez osoby prawne nie będące 

jednostkami samorządu terytorialnego oraz osoby fizyczne została podjęta. Za głosowało  

11 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

Ad. 16 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2022-2024.Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został 

radnym przedstawiony i przedyskutowany na posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania 

Rodziny na lata 2022-2024. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Cygan, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XLIII/417/21 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Wspierania Rodziny 

na lata 2022-2024 została podjęta. Za głosowało 11 radnych. Uchwała w załączeniu do 

protokołu. 

 

Ad. 17 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na rok 

2022.Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony 

na komisjach i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na rok 2022.  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Cygan, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XLIII/418/21 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomani na rok 2022 

została podjęta. Za głosowało 11 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 18 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/373/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 18 października 2021 r. w sprawie określenia wzoru wniosku  

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przeanalizowany 

przez radnych na komisjach stałych. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/373/21 Rady 

Miejskiej w Morawicy z dnia 18 października 2021 r. w sprawie określenia wzoru wniosku  

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 



13 

 

domowego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Cygan, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

 

Uchwała nr XLIII/419/21 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIX/373/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 18 października 2021 r. w sprawie określenia wzoru wniosku  

o przyznanie dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa 

domowego została podjęta. Za głosowało 11 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 19 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 

działką o numerze ewidencyjnym 332/4 o pow. 0,0800 ha położonej w obrębie geodezyjnym 

Brudzów na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie. 

 

Przewodniczący Rady udzielił głosu Pani Karolinie Stolat – Kierownik Referatu Rolnictwa, 

Gospodarki Gruntami i Geodezji, w związku z wprowadzeniem autopoprawki do projektu 

uchwały. 

Pani Karolina Stolat – wyjaśniła, ze poprawkę należy wprowadzić ze względu na fakt że 

trzeba rozdzielić te służebności przesył. W taki sposób, że służebność związaną z usunięciem 

kolizji infrastruktury elektrotechnicznej zostanie ustalona na rzecz PGE Dystrybucja,  

a służebność związaną z budową przyłącza energetycznego, będzie stanowić własność spółki 

Krispal, należy ustanowić na rzecz tej spółki. Obie te służebności będą służebnościami 

odpłatnymi. Szczegółowe warunki zostaną określone w umowie, która będzie podstawą 

zawarcia aktu notarialnego. 

Przewodniczący Rady złożył wniosek formalny w sprawie wprowadzenia autopoprawki do 

projektu uchwały. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
Wniosek formalny w sprawie wprowadzenia autopoprawki do projektu uchwały. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 
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NIEOBECNI (4) 

Leszek Cygan, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

 

Wniosek został przyjęty. Za głosowało 11 radnych. 

Przewodniczący Rady poprosił Panią Karolinę Stolat o odczytanie projektu uchwały ze 

zgłoszoną autopoprawką. 

Pani Karolina Stolat – odczytała treść projektu uchwały (w załączeniu do protokołu) 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 

działką o numerze ewidencyjnym 332/4 o pow. 0,0800 ha położonej w obrębie geodezyjnym 

Brudzów na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie z uwzględnieniem 

autopoprawki. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Cygan, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XLIII/420/21 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej działką  

o numerze ewidencyjnym 332/4 o pow. 0,0800 ha położonej w obrębie geodezyjnym 

Brudzów na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie oraz na rzecz Krispal Serwis 

Sp. z o.o. została podjęta. Za głosowało 11 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 20 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 455 o pow. 0,4600 ha położonej w obrębie geodezyjnym Brudzów 

na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie. Przewodniczący Rady poinformował, 

że projekt uchwały został radnym przedstawiony i przeanalizowany na posiedzeniu komisji 

stałych. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności 

przesyłu na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej 

numerem ewidencyjnym 455 o pow. 0,4600 ha położonej w obrębie geodezyjnym Brudzów 

na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 
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Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Cygan, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XLIII/421/21 w sprawie wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu 

na nieruchomości stanowiącej własność Miasta i Gminy Morawica, oznaczonej numerem 

ewidencyjnym 455 o pow. 0,4600 ha położonej w obrębie geodezyjnym Brudzów na rzecz 

PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie została podjęta. Za głosowało 11 radnych. 

Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 21  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/391/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do 

zasobu gminnego od współwłaścicieli udziałów w nieruchomości gruntowej położonej  

w Dyminach oznaczonej działkami nr 840/79 i nr 840/82. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony na komisjach  

i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XL/391/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do 

zasobu gminnego od współwłaścicieli udziałów w nieruchomości gruntowej położonej  

w Dyminach oznaczonej działkami nr 840/79 i nr 840/82. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Cygan, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XLIII/422/21 w sprawie zmiany uchwały Nr XL/391/21 Rady Miejskiej  

w Morawicy z dnia 29 listopada 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie do 

zasobu gminnego od współwłaścicieli udziałów w nieruchomości gruntowej położonej  

w Dyminach oznaczonej działkami nr 840/79 i nr 840/82 została podjęta. Za głosowało  

11 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 22 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zapewnienia uruchomienia linii autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Morawica i Pierzchnica w ramach 

„Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej”. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został radnym przedstawiony  

i przeanalizowany na posiedzeniu komisji stałych. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zapewnienia uruchomienia linii autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Morawica i Pierzchnica w ramach 

„Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian Król, Bartosz 

Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Krzysztof Strąk, Damian Woźniak, Ryszard 

Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (4) 

Leszek Cygan, Marcin Piecyk, Piotr Polewczak, Łukasz Wojda 

Uchwała nr XLIII/423/21 w sprawie zapewnienia uruchomienia linii autobusowych  

o charakterze użyteczności publicznej na terenie gminy Morawica i Pierzchnica w ramach 

„Funduszu rozwoju przewozów autobusowych o charakterze użyteczności publicznej” została 

podjęta. Za głosowało 11 radnych. Uchwała w załączeniu do protokołu. 

Ad. 23 
Informacja Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o zgłoszonych żądaniach i wydanych 

decyzjach z zakresu planowania i zagospodarowania przestrzennego. 

Pan Burmistrz – żądań nie było, było wydanych 4 decyzje na kwotę 200 596,00 zł. Ta 

procedura się już kończy. Plan był uchwalony w 2014 r., tego typu żądania i decyzje można 

wydawać w ciągu 5 lat. Te procedury na te 4 decyzje zostały jeszcze wszczęte w 2019 r. i to 

jest ich finał. To są już ostatnie, które w tym zakresie się pojawiają. 

 

Ad. 24 
Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady – w sprawie ul. Szkolnej, zrezygnowaliśmy z przyczyn oczywistych  

z tej inwestycji. Co się dalej będzie z tym działo. 

 

Pan Burmistrz – do tej pory zawsze mieliśmy sprawy różne i zawsze w tych sprawach 

różnych dyskutowaliśmy. W związku z interpretacją prawną jaka jest, którą Państwo 

akceptujecie, nie akceptujecie, rozumiecie bądź nie rozumiecie, ja ją rozumiem. W związku  

z tym, radca prawny była na sesji i wskazała na elementy sesji, które są niezgodne z prawem  

i niezgodne ze statutem. Jakiekolwiek zapytania i interpelacje składa się wyłącznie na piśmie 

i proszę się do tego stosować. Nowelizacja ustawy o samorządzie gminnym z 2018 r. zmieniła 

to wszystko. Ja jako Burmistrz muszę to prawo stosować. Wszelkie pytania skierowane do 

mnie czy do urzędników proszę formułować na piśmie. To wersję, którą ja zaproponowałem, 

czyli po zamknięciu obrad jestem do Państwa dyspozycji i możemy rozmawiać, bo jest to 

ważne. Tryb prowadzenia sesji taki jest, mamy uchwałę, mamy głosować, dyskutować nad 

uchwałami. Sesje w dobrze zorganizowanych gminach trwają godzinę czasu. Ustawodawca 

miał taką ideę, aby na sesji głosowano i omawiano wyłącznie tematy, które są przedmiotem 
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porządku obrad. Gdyby Pan Przewodniczący zadał, to pytanie w momencie omawiania 

budżetu, to w ramach dyskusji wszystko to byśmy wyjaśnili. Trzymajmy się tych zasad. Nie 

jest to skierowane przeciwko nikomu i niczemu, to jest opinia naszej radcy prawnej. Ja się też 

z tym średnio zgadzałem, ale po przeanalizowaniu przepisu, doszedłem do wniosku że jako 

Burmistrz, osoba urzędowa muszę postępować zgodnie z prawem. Panie Przewodniczący  

w tej kwestii proszę złożyć zapytanie na piśmie, ewentualnie po sesji zapraszam możemy 

podyskutować. 

 

Ad. 25 
Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Morawicy – poinformował o wpłynięciu 

życzeń świątecznych z różnych instytucji. Odczytał treść jednych z nich i złożył życzenia 

noworoczne 

Pan Burmistrz – złożył życzenia noworoczne dla radnych i mieszkańców Miasta i Gminy 

Morawica. 

 

Ad. 26 
Zakończenie obrad. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu i zakończył obrady 

XLIII sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

 


